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其他

企业简介

（纸质版）企业简介(中)(350 个字符)

《风电技术》双月刊——由中国电力企业联合会科技开发服务中心（中电联电力评价咨询院）主办，是全国风电领域唯

一直接面对用户的技术交流期刊，主要介绍风电相关政策、标准、风电技术领域的最新进展，统计每年度风电机组、风

电项目、生产指标等数据，展示风电及相关企事业单位在管理经验、理论研究、技术创新等方面的最新动态和成果。办

刊宗旨是：面向广大从事风电专业的各方面人员，注重风电设备运行技术专业性与实用性相结合，做为风电行业设备研

发、运行、维护、管理等部门之间技术经验交流的信息平台。

（纸质版）企业简介(英)(700 个字符)

《Wind Power Technology》(bimonthly)is the only technical exchange journal directly facing users in the field
of wind power in China. It mainly introduces wind power related policies, standards, the latest progress in the
field of wind power technology, statistics of wind turbine units, wind power projects, production indicators
and other data, and shows the management experience The latest developments and achievements in
theoretical research and technological innovation. The purpose of running the journal is to serve as an
information platform for the exchange of technical experience between the wind power industry equipment
R&D, operation, maintenance, management and other departments.

（纸质版）企业简介(中)(80 个字符)

《风电技术》双月刊于 2006 年创刊，旨在为从事风力发电的投资、设计、建设、调试、运行及设备制

造的单位搭建技术交流与信息沟通的桥梁，实现技术、信息的互通和资源的共享。

（纸质版）企业简介(英)(150 个字符)

《Wind Power Technology》(bimonthly)is the only technical exchange journal directly facing users in the field
of wind power in China.


